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Abstract (en)
The bottle top has a one-piece inner sleeve (10) with a threaded inner surface (5) and a cover with a seal lip (6) on its inner surface, a cap (20)
which fixes onto the cover, and at least one outer ring (30) which is fastened to the outer surface of the sleeve by locking elements (14,31) in
the form of ribs and grooves. One or more rings (30) can be used, and they can be made in a variety of sizes and shapes, according to a client's
requirements.

Abstract (fr)
L'invention concerne une capsule de bouchage (3) pour col de flacon (1). Elle comporte un corps monobloc (10) présentant un manchon cylindrique
obturé à son extrémité supérieure par une paroi d'obturation et des moyens de coopération avec le col du flacon pour réaliser le bouchage. Un
chapeau (20) est clipsé sur la face supérieure de la paroi d'obturation. Une bague (30) monobloc ou formée de plusieurs bagues élémentaires
entoure le manchon. <IMAGE>
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